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Li Yang 

Shanghai, Shenzhen 

+86 21 6080 0360 

li.yang@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

◼ Asset management 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Yang joined Han Kun Law Offices in 2012 and is a partner in the firm's Investment Fund Team.  

She is based in Han Kun's Shanghai office and travels regularly to the Greater Bay Area and Singapore 

to cover client relationships in those regions.  Ms. Yang focuses her practice on investment fund 

formation and operation, asset management, and foreign direct investment, with a particular emphasis 

on private equity and venture capital.  She works closely with many of the most prominent PE/VC 

fund managers and asset allocators in the Greater China region.  Her representative clients include 

FountainVest, HongShan, IDG, DCM, Qiming, Lanchi, CICC, CITIC, Everbright, Meituan Longzhu, 

Tencent, MircoConnect, Kasikorn Bank, etc. 

Ms. Yang is well-versed in both RMB and USD fund formation matters.  She is exceptionally 

experienced in cross-border fund formation and investment matters (e.g., QFLP, QDLP/QDIE, QFII, 

QDII).  She has assisted many prominent international institutions in establishing their onshore 

managers, funds, and other investment platforms in China and various leading fund managers in 

setting up their cross-border fund platforms to accommodate investments by global investors.  Ms. 

Yang endeavors to connect China and the world through legal services that facilitate cross-border 

transactions.  She closely monitors the development of China's foreign exchange administration 

policies, and she has been actively participating in industry efforts to promote regulatory 

improvements to facilitate the development of China's PE/VC industry. 

During her early years of practice, Ms. Yang also acquired extensive experience advising clients on 

private equity and venture capital, mergers and acquisitions, overseas capital markets, and foreign 

direct investment matters.  Those experiences have equipped her with a comprehensive and in-depth 

understanding of the legal issues involved in venture capital and private equity financing. 

Before joining Han Kun, Ms. Yang worked at King & Wood Mallesons (Guangzhou and Beijing) and 

Kim & Chang (Seoul). 

EDUCATION 
Sun Yat-sen University, LL.B. 

Columbia Law School, LL.M. (with honors) 
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Seoul National University, LL.M. 

INSEAD, Global Executive MBA (Class of 2025) 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Passed the New York State Bar Exam 

HONORS AND AWARDS 
Recommended Lawyer in Investment Funds: PRC Firms (The Legal 500 Asia Pacific, 2023) 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, Korean, Cantonese 
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杨李 

上海、深圳 

+86 21 6080 0360 

li.yang@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

◼ 资产管理 

工作经历 

杨李律师于 2012 年加入汉坤，是汉坤投资基金组的合伙人。杨律师目前常驻汉坤上海办公室

办公，并定期往返粤港澳大湾区和新加坡等地区处理项目事宜及维护客户关系。杨律师长期

专注于投资基金设立和运营、资产管理和外国直接投资业务，其执业范围尤其侧重于私募股

权和风险投资相关领域。杨律师与大中华地区许多最杰出的 PE/VC 基金管理人和资产配置者

维持了长期密切的合作关系，其所服务的代表性客户包括但不限于方源资本、红杉资本、IDG

资本、DCM、中金资本、中信金石、华泰瑞联、光大控股、美团龙珠、腾讯投资、滴灌通、

泰国开泰银行、华润资本、TCL 创投、蓝驰创投等等。 

杨律师精通人民币和美元基金设立事宜，在跨境基金设立和投资（如 QFLP、QDLP/QDIE、

QFII、QDII）方面也拥有丰富经验。她曾协助多家知名国际机构在中国设立在岸基金管理人、

基金和其他投资平台，并协助多家领先基金管理人设立跨境基金平台以接纳境外投资者的投

资。杨律师希望可以通过促进跨境交易的法律服务来连接中国与世界。她密切关注中国外汇

管理政策的发展，并一直积极参与行业努力、推动监管改进，以期促进中国 PE/VC 行业的长

远发展。 

在执业初期，杨李律师还曾参与在多个私募股权和风险投资、企业并购、海外资本市场和外

国直接投资项目中为客户提供法律服务，积累了丰富的经验。这些执业经历使她对风险投资

和私募股权融资所涉及的法律问题有了全面而深入的理解。 

加入汉坤之前，杨李律师曾在北京金杜律师事务所（广州及北京办公室）及韩国金张律师事

务所（首尔办公室）短期工作。 

教育背景 

中山大学，法学学士 

美国哥伦比亚大学法学院，法学硕士（荣誉毕业） 

韩国国立首尔大学，商法硕士 

欧洲工商管理学院（INSEAD），全球高级工商管理硕士（在读） 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 
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美国纽约州律师执业资格 

荣誉与奖项 

投资基金领域受推荐律师：中国律所（亚太法律服务五百强，2023） 

工作语言 

中文、英文、韩语、粤语 


